
 

 

Vragen GroenLinks inzake 4G paal Sint Maarten 

 

Vraag GroenLinks (Mandy Bart):  

In Sint Maarten is een 4g paal geplaatst die nog op diesel draait. Waarom is deze 

nog niet aangesloten op het elektriciteitsnet? Gaat deze aangesloten worden op 

het elektriciteitsnet en zo ja, wanneer? Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord:  

Het klopt dat de zendmast in Sint Maarten momenteel werkt op een aggregaat. Het 

was en is de bedoeling dat deze zendmast op het elektriciteitsnetwerk wordt 

aangesloten. Door een gebrek aan netcapaciteit is dat tot op heden nog niet 

gelukt. Wij zijn hierin als gemeente formeel geen partij. Het realiseren van de 

aansluiting op het net is aan de provider en Liander. Wij voelen als gemeente 

desalniettemin een verantwoordelijkheid omdat wij het, net als enkele 

omwonenden, niet wenselijk en fraai vinden dat de zendmast nu op een 

dieselaggregaat draait. Richting de provider hebben wij inmiddels actief 

alternatieven aangedragen voor de bestaande dieselaggregaat (totdat aansluiting 

op het net gebeurt) die een minder grote impact hebben op de directe omgeving 

(o.a. een op zonne-energie aangedreven elektrisch aggregaat). Hier wordt 

momenteel onderzoek naar gedaan. Wij hebben regelmatig contact met de 

provider en houden de vinger aan de pols. Het streven blijft de zendmast zo snel als 

mogelijk op het gewone net aan te sluiten. 
 


